
Gårdlauget Teatergården

Resumé af
bestyrelsesmøde den
4. november 2021

Til stede: Mogens Aasvang, Lise Kabel, Majbritt Fyllgraf og Carsten Søndergaard.

 1. Resuméet af forrige bestyrelsesmøde havde givet nogle af gårdlaugets medlemmer den 
opfattelse, at bestyrelsen betragtede resultatet af spørgeskemaundersøgelsen som en 
afstemning om den fremtidige affaldsordning i gården. Der var på bestyrelsesmødet enighed
om, at dette aldrig har været tilfældet. Undersøgelsens formål var alene at give gårdlaugets 
medlemmer mulighed for at tilkendegive, hvilke ønsker de havde.

Rapportens konklusion blev derfor revideret, så at den ikke kunne misforstås, og det blev 
besluttet at udsende rapporten sammen med resuméet af bestyrelsesmødet.

 2. Mogens og Carsten havde på et møde med tilbudsgiveren om den nye affaldsplads mm. fået 
præciseret tilbuddet, og efter mødet havde vi modtaget et tilbud på opsætning af det billigere
rio-hegn i stedet for pileflethegn.

Mogens påtog sig snarest at udarbejde bestyrelsens endelige forslag til ny affaldsplads mv. i 
overensstemmelse med det kompromisforslag, som generalforsamlingen den 13. juni 2021 
pålagde bestyrelsen at udarbejde med henblik på forelæggelse på en ekstraordinær 
generalforsamling. Forslaget skulle foruden flethegn indeholde rio-hegn som alternativ.

Forslaget skulle ikke indeholde en flytning af cykelskuret ved Bjergegade-husene til en 
placering ud for Groskenstræde 11, idet tilbudsgiveren ikke mente, at det kunne betale sig. I 
stedet skulle forslaget suppleres med et forslag om at lave en (ikke-overdækket) 
cykelparkering ved at forlænge affaldspladsens flisebelægning op mod 
bindingsværksmuren.

 3. Det blev besluttet at indkalde til ekstraordinær generalforsamling torsdag den 25. 
november 2021 kl. 19 i fællesrummet i kælderen i Groskenstræde 3.

Dagsorden skulle være:
     1) Valg af dirigent
     2) Bestyrelsens forslag til ny affaldsplads og opsætning af hegn omkring P-pladsen.
     3) Eventuelt

Carsten påtog sig at udsende indkaldelsen i løbet af uge 45 samt at købe vin og vand og at 
tage referat af generalforsamlingen. Majbritt påtog sig at købe chips. I indkaldelsen skulle 
man af hensyn til indkøbene bede om tilmelding senest 23. november. Endelig enedes 
bestyrelsen om at foreslå Anders Kabel som dirigent.


